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Από το υπ’ αριθ. 27/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

Αρ. απόφ. 763/2011                                                      
Π ε ρ ί λ η ψ η 

Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του 28ου 
θέματος «Επί εισήγησης Δημοτικής Κοινότητας 
Βέροιας για απομάκρυνση κλειστού περιπτέρου από 
την οδό Βενιζέλου 60».   

         Σήμερα στις 16 Νοεμβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 και σε 
συνεχόμενη συνεδρίαση την επομένη στις 17 Νοεμβρίου ημέρα Πέμπτη και ώρα 20:30 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 11-11-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα 36 μέλη:                  

Παρόντες Δημοτικοί Σύμβουλοι 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. Παυλίδης, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 
12)Κ. Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Χ. Κούτρας, 15)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Π. 
Τσαπαρόπουλος, 18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωνάννου, 20)Θ. Κορωνάς, 21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Κ. Κουτσαντάς, 
23)Λ. Τσαβδαρίδης, 24)Α. Νεστορόπουλος, 25)Α. Γκαμπέσης, 26)Κ. Κοστογλίδου, 27)Α. Βεσυρόπουλος, 28)Β. 
Γιαννουλάκης, 29)Χ. Τσιούντας, 30)Ε. Γουναράς, 31)Γ. Σουμπέκας, 32)Κ. Παναγιωτίδης, 3)Δ. Γκέκα, 33)Α. 
Παπαδόπουλος, 34)Ι. Σοφρόνωφ, 35)Γ. Μελιόπουλος, 36)Χ. Σαββαΐδου. 

Απόντες Δημοτικοί Σύμβουλοι 
1)Τ. Χατζηαθανασίου, 2)Σ.Κουμτσίδης, 3)Κ. Συμεωνίδης, 4) Γ. Κάκαρης, 5) Γ. Σουμπέκας 
Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων& Εκπρόσωποι 
Τοπ. Κοινοτήτων 

Απών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 

1)Η.Τσιαμήτρος, 2)Δ.Κουλουριώτης, 3)Χρ.Δουλγερίδου, 4)Ι.Λιάτσου, 
5)Αν.Βοργιαζίδου, 6)Ε.Κελεσίδης, 7)Γ.Οικονόμου, 8)Ν.Αγγέλου 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου,  
Α. Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Η.Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου,Ι.Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. 
Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ.Τέτος 
Σημείωση:  1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Π.Παυλίδης, Θ.Κορωνάς, Κ.Κουτσαντάς, Δ.Δάσκαλος, Μ.Σουμελίδης, 
Ν.Τσιαμήτρος, Α.Βεσυρόπουλος. 
2) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ. Μ.Σουμελίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 734/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κωστογλίδου, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 735/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου και αποχώρησαν οι κ.κ. Β. 
Γιαννουλάκης, Α. Παπαδόπουλος, Ε. Γουναράς,Δ. Δάσκαλος, Π. Τσαπαρόπουλος, Γ. Μιχαηλίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 736/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ε. Γουναράς,Δ. Δάσκαλος, Π. Τσαπαρόπουλος, Γ. Μιχαηλίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 737/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Α. Παπαδόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 738/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Α. Παπαδόπουλος, Π. Τσαπαρόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 740/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Α.Βεσυρόπουλος,Χ.Σαββαΐδου,Α.Γκαμπέσης, Ν.Αγγέλου. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 744/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 748/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μωυσιάδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 749/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης.  
12)Κατά τη συζήτηση της αριθ.750/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.Β.Γιαννουλάκης, Κ.Κοστογλίδου, Ν.Μωυσιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ.  
Β.Παπαδόπουλος, Β.Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Χ.Γαϊτάνου, Μ.Παπαϊωάννου, Α.Λαζαρίδης, Κ.Παναγιωτίδης, Χ.Τσιούντας. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 751/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Λαζαρίδης 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 752/2011 απόφασης προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 753/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.   Β.Παπαδόπουλος, Μ.Παπαϊωάννου 
16) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 754/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Χ.Σαββαΐδου, Α.Παπαδόπουλος και αποχώρησαν οι  κ.κ. Θ.Κορωνάς, 
Α.Καγκελίδης, Λ.Πουλασουχίδης, Κ.Κοστογλίδου. 
17) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 755/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Πουλασουχίδης, Κ.Κοστογλίδου. 
18) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 756/2011 απόφασης αποχώρησε η  κ.Μ.Παπαϊωάννου 
19) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 758/2011 απόφασης προσήλθε η κ Μ.Παπαϊωάννου 
20) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 764/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Γκαμπέσης 
21) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 767/2011 απόφασης αποχώρησαν οι  κ.κ.Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ 
22) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 777/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ.Κ.Βοργιαζίδης 
23) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 780/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Λαζαρίδης 
24) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 782/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Α.Λαζαρίδης 
25) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 785/2011 απόφασης αποχώρησαν οι  κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, Ε.Γουναράς 
26) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 786/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, Ε.Γουναράς  



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 28ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 7-11-2011 εισηγητικό σημείωμα της 
αντιδημάρχου Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, που έχει ως εξής: 

 Σύμφωνα με, 

1) Τις διατάξεις του Ν.3852/2010 (ΦΕΚ 87/Α/2010) <<Πρόγραμμα Καλλικράτης>>, 
άρθρο 94 και 95, 

2) Τις διατάξεις των αρθ. του Ν.Δ/τος 1044/71 << Περί τροποποίησης, 
συμπλήρωσης και  αντικατάστασης  του  Α.Ν. 1324 –  περί  προστασίας  και 
 αποκαταστάσεως  των  αναπήρων Οπλιτών και Θυμάτων Πολέμου –κυρωθέντος 
δια του Ν.1487/50 <<όπως τροποποιήθηκε , αντικαταστάθηκε και συμπληρώθηκε 
από τις διατάξεις των αρθ. του Ν.1043/80 του άρθ.10 Ν.1416/84 και του αρθ.5 
Ν.1680/87  και τις παρ.2,15 άρθρο 14 του Ν.2307/95, τα αρθ.21,22 Ν.3036/2002 
και του Ν.3648/2008,  

3) Τις   αριθμ.  24544 / 31-5-84   και   43971 / 6-7-84   ερμηνευτικές  εγκυκλίους 
 του Υπουργείου Εσωτερικών και τις σχετικές εισηγήσεις από τις οικείες 
αναπηρικές οργανώσεις μόνο στις περιπτώσεις εκείνες που αφορούν χορήγηση 
άδειας εκμετάλλευσης ( τοποθέτησης) και μετατόπισης περιπτέρου, 

4) Την  αριθμ. Φ.454 / 1 / 157716 / Σ.217/18-2-11 του Υπουργείου  Εθνικής Άμυνας 
σχετ.   Ν.3852/2010 (άρθρα 94 και 95) (ΦΕΚ 87 ΤΑ’), 

5) Την με αριθ. 57328/2011 αίτηση περίπου 41 συμπολιτών μας, με την οποία 
ζητούν τη μεταφορά του εν λόγω περιπτέρου,  

6) Την με αριθμ. πρωτ. 322/2011 έκθεση ελέγχου της Δημοτικής Αστυνομίας με την 
οποία κρίνεται επικίνδυνο το συγκεκριμένο κτίσμα, 

7) Την με αριθμ. 155/2011 απόφαση του Συμβουλίου Δημοτικής Κοινότητας 
Βέροιας, με την οποία γνωμοδοτεί και προτείνει την μετατόπιση του περιπτέρου 
αυτού 

8) Το γεγονός ότι το συγκεκριμένο περίπτερο παραμένει ανενεργό και κλειστό εδώ 
και πολύ καιρό, είναι εστία μόλυνσης και παρεμποδίζει την κυκλοφορία των 
πεζών που κινούνται στη διάβαση 

        Παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά με την 
μετατόπιση και αποθήκευση του κουβουκλίου του περιπτέρου που βρίσκεται στη 
Βενιζέλου 60.  

Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την αριθ. 155/2011 
απόφαση της Δημοτικής Κοινότητας Βέροιας, με την οποία εισηγείται τη μετακίνηση 
του περιπτέρου που βρίσκεται στην οδό Βενιζέλου 60, επειδή εμποδίζει την κίνηση 
των πεζών και καταλαμβάνει μεγάλο μέρος του πεζοδρομίου. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Ηλ.Τσιαμήτρος: Είναι απόφαση της δημοτικής κοινότητας Βέροιας που πάρθηκε στις 
02/11/2011, μετά από επιστολή 41 συμπολιτών περιοίκων οι οποίοι ζητούσαν την 
απομάκρυνση αυτού του περιπτέρου. Είναι γνωστό ότι αυτό το περίπτερο είναι 
κλειστό εδώ και μήνες. Είναι πάνω στη διάβαση που περνούν όλοι οι μαθητές για το 
6ο δημοτικό και συνάδει με προηγούμενη απόφαση που είχαμε πάρει στις 08/07/2011 
για απομάκρυνση των κλειστών ή ακόμα και ανοιχτών περιπτέρων που βρίσκονται σε 
πεζοδρόμια κι εμποδίζουν τη διέλευση των πεζών. Μέσα σ’ αυτό το πλαίσιο, πήραμε 
κι αυτήν την απόφαση και προτείνουμε να απομακρυνθεί αυτό το περίπτερο, για 
λόγους ασφάλειας και υγιεινής.  
Ε.Αρχοντάκη: Πήγα στο σημείο κ.πρόεδρε, γύρω στα 80 εκ. μένουν, ούτε μέτρο δε 
μένει για να μπορούν να περνούν οι πεζοί. Οι μητέρες με τα καροτσάκια κατεβαίνουν 
στο δρόμο και υπάρχει μεγάλο πρόβλημα για την ασφάλεια τους και το περίπτερο 
είναι κλειστό γύρω στα τέσσερα χρόνια. 
Δήμαρχος: Εγώ απλώς ήθελα να καταθέσω ένα ερώτημα. Δεδομένη είναι η θέση μου 
για απομάκρυνση όλων των κλειστών περιπτέρων και δε θα τοποθετηθώ αλλά ήθελα 



να ρωτήσω αν έχει γίνει η προβλεπόμενη διαδικασία δηλαδή αν κι ο ιδιοκτήτης έχει 
ενημερωθεί, γιατί υπάρχει μια διαδικασία που προβλέπεται σ’ αυτά.  
Ηλ.Τσαμήτρος: Πρόεδρε νομίζω οι υπηρεσίες θα πρέπει να έρθουν σ’ επαφή γι’ αυτό 
το θέμα, δεν ξέρω ποια είναι η διαδικασία από τις υπηρεσίες.  
Ε.Αρχοντάκη: Πρώτα παίρνει απόφαση το Δ.Σ. κι ύστερα ενημερώνεται ο ιδιοκτήτης. 
Υπάρχει μέσα στον νόμο. Αφού εμποδίζει και δεν υπάρχει ασφάλεια  μπορούμε να το 
μετατοπίσουμε σε όποιο χώρο θέλει. Εγώ νομίζω είναι πάνω από τρία χρόνια κλειστό. 
Κ.Κοστογλίδου: Επειδή είναι η γειτονιά μου και είμαι καθημερινώς εκεί, το 
περίπτερο αυτό είχε κλείσει πριν από τρία χρόνια, το ξανανοίξανε, δεν έχει χρόνο που 
έχει κλείσει τώρα, δεν ξέρω αν είναι οριστικό ή όχι, πάντως δεν έχει χρόνο που είναι 
κλειστό. Όσο δε αφορά τη διάβαση των πεζών κλπ, υπάρχει χώρος, απλά το 
περίπτερο είναι μπροστά κι από πίσω ακριβώς υπάρχει χώρος. Το ότι ενοχλεί σε 
κάποια μαγαζιά εκεί γιατί υποτίθεται τους κόβει τη φάτσα και γι’ αυτό το λόγο 
κάνανε την κίνηση για να μεταφερθεί, εγώ ζω εκεί κ.πρόεδρε από το 1994, γνωρίζω 
αν ενοχλεί που ήταν ανοιχτό κλπ. Αυτό το θέμα ανακινήθηκε τελευταία, απλά να 
ενημερωθεί κι ο ιδιοκτήτης. 
Ι.Σοφρόνωφ: Επειδή το επάγγελμα του περιπτερούχου είναι ακόμα λίγο-πολύ 
κλειστό, εγώ θέλω να ρωτήσω επειδή υπάρχει ένα ειδικό καθεστώς της άδειας κλπ, 
όταν φύγει το περίπτερο από εκεί κι αν καταργηθεί, τι θα γίνει με την άδεια, αν 
δηλαδή, η άδεια αυτή είναι κάπου, σε κάποιον άνθρωπο, αν θελήσει να ξανανοίξει το 
περίπτερο θα μπορεί να το ξανανοίξει στην ίδια θέση, πρέπει να πάει κάπου αλλού;  
Α.Γκαμπέσης: Αν προβλέπεται και για τα άλλα περίπτερα που υπάρχουν να κινηθεί 
διαδικασία και κυρίως εκείνο το περίπτερο που είναι στην Ανοίξεως, που είναι δίπλα 
στην παιδική χαρά. Εκείνο έχει δέκα χρόνια που είναι κλειστό κι επειδή 
δημιουργείται ένας χώρος από πίσω που κρύβεται και η παιδική χαρά, είναι νομίζω 
επικίνδυνο για τη δημόσια τάξη. Παραδίπλα υπάρχει ένα άλλο πάλι επί της Ανοίξεως 
που είναι πάρα πολλά χρόνια. Καλά είναι μιας και ξεκινήσατε αυτή τη διαδικασία να 
βάλετε μπρος όλα τα περίπτερα, όσον αφορά αυτά τα κλειστά να φύγουν και τα άλλα 
που είναι ανοιχτά να μην εμποδίζουν. 
Β.Γιαννουλάκης: Εγώ ήθελα να ρωτήσω ή τον πρόεδρο ή την κα αντιδήμαρχο, είναι 
εν ζωή ο ιδιοκτήτης του; Αν έχει πεθάνει η θέση χηρεύει, δε χρειάζεται να 
ρωτήσουμε κανένα, αν όμως είναι εν ζωή θα πρέπει να ερωτηθεί και η θέση στην 
οποία θα μετατοπιστεί θα πρέπει να είναι το ίδιο οικονομικά ωφέλιμη. Δεν μπορείς να 
μετατοπίσεις ένα περίπτερο το οποίο δε θα έχει την ίδια οικονομική ωφέλεια. Κι εδώ 
θα ήθελα να προσθέσω, υπήρχε από τον κ.Βλαζάκη ακόμη μια απόφαση του Δ.Σ. για 
τις οδούς Μητροπόλεως και Βενιζέλου που προέβλεπε όποιες θέσεις από τα 
περίπτερα χηρεύουν, να καταργούνται. Προσπαθήσαμε την τετραετία που ήμασταν 
εμείς στη διοίκηση και μάλιστα με το περίπτερο που είναι ακριβώς μπροστά στον 
ΟΤΕ και το οποίο εμποδίζει πάρα πολύ, πέθανε ο ιδιοκτήτης αλλά η Νομαρχία τότε 
δε θέλησε να μας ακούσει και δόθηκε σε άλλον η άδεια. Γι’ αυτό φέρτε ένα θέμα στο 
δημοτικό συμβούλιο να επικαιροποιηθεί αυτή η απόφαση ούτως ώστε αφού πλέον τις 
άδειες τις παραχωρεί ο δήμος δε θα έχουμε κανένα πρόβλημα, για όποια θέση χηρεύει 
από τα περίπτερα (Στο σημείο αυτό γίνεται αλλαγή μαγνητοφώνησης της 
επόμενης πλευράς κασέτας) 
Ηλ.Τσαμήτρος: Κ.πρόεδρε να απαντήσω σε ορισμένα από αυτά; Ήθελα να πω τα 
εξής. Όντως το περίπτερο αυτό είχε νοικιαστεί πριν από λίγο διάστημα για λίγους 
μήνες όμως έκλεισε. Αυτό σημαίνει ότι πρέπει να υπάρχει ιδιοκτήτης ή εν πάση 
περιπτώσει οι κληρονόμοι αυτού. Δεύτερον, όσον αφορά το αν εμποδίζει, κ. 
Κοστογλίδου υπάρχει νομίζω υπουργική απόφαση που λέει ότι πρέπει να έχει πλάτος 
πεζοδρομίου ελεύθερο 1,20. Αν περάσετε από το περίπτερο σε θα βρείτε πάνω από 
εξήντα, εβδομήντα, ογδόντα πόντους. Η δημοτική κοινότητα για να απαντήσω στον 
κ.Γκαμπέση, ζήτησε όλα τα κλειστά περίπτερα να απομακρυνθούν, εκεί που 
εμποδίζουν, που βρίσκονται σε πεζοδρόμια που εμποδίζουν, και είναι θέμα των 
υπηρεσιών και της αρμόδιας υπηρεσίας να φέρει το θέμα στο Δ.Σ. Εμείς δυστυχώς 
δεν μπορούμε να  το εισηγηθούμε.  



Γ.Μελιόπουλος: Κ.πρόεδρε διαβάζοντας το εισηγητικό η αρχική αντιμετώπιση μου 
ήταν να την ψηφίσω την εισήγηση. Βλέπω όμως εδώ έτσι κι από συμβούλους ότι 
θέλουν να ξεκινήσουν κάτι με τα περίπτερα. Να κλείσουμε τα περίπτερα, να πάνε να 
νοικιάσουν τα μαγαζιά, να καταργηθούν τα περίπτερα. Καταρχήν οι άδειες έχουν 
δοθεί με ένα συγκεκριμένο τρόπο, από ένα συγκεκριμένο όργανο, με μια 
συγκεκριμένη νομοθεσία. Το ίδιο υφίσταται και τώρα, παρόλο που η αρμοδιότητα 
των αδειών έχει περάσει στους δήμους. Και με ποιο δικαίωμα θα υποχρεώσουμε τον 
κάτοχο της άδειας, που τουλάχιστον η πλειοψηφία είναι ανάπηροι πολέμου, 
πολύτεκνοι, να τον υποχρεώσουμε να πληρώνει και ενοίκιο στη σημερινή εποχή; ας 
είμαστε λίγο σοβαροί.  
Γ.Μιχαηλίδης: Η κατάσταση με τα περίπτερα κ.πρόεδρε είναι μια αρκετά θλιβερή 
κατάσταση και μάλιστα όταν υπάρχουν τέτοια ιδιόμορφα καθεστώτα γίνεται ακόμα 
πιο περίεργη και πιο πολύπλοκη. Στο συγκεκριμένο περίπτερο είναι απόλυτα σεβαστή 
η άποψη της δημοτικής κοινότητας Βέροιας για τη μετατόπιση, αλλά θεωρώ ότι το 
συμβούλιο θα παρασυρθεί σε λάθος απόφαση για την απομάκρυνση αν και συμφωνώ 
για την απομάκρυνση, αλλά έτσι όπως εισάγεται δεν μπορώ να το ψηφίσω. Αυτό το 
περίπτερο 1000% έχει ιδιοκτησία, γιατί αν δεν είχε ιδιοκτησία να ξέρετε θα είχε 
φροντίσει ο νομάρχης, ο κ.Καραπαναγιωτίδης να έχει δώσει ήδη το περίπτερο κάπου 
αλλού. Δεν έχει μείνει περίπτερο το οποίο αν έχει χηρεύσει, δεν έχει δοθεί την 
επόμενη μέρα από την περιφέρεια καινούργια άδεια αυτομάτως. Άρα υπάρχει 
ιδιοκτήτης.  

Για να γίνει μετατόπιση του περιπτέρου αυτού πρέπει να υπάρχει η σύμφωνη 
γνώμη του ιδιοκτήτη, σε σημείο που να είναι το ίδιο ανταγωνιστικό και επίσης θα 
πρέπει να πληρούνται κι άλλες προϋποθέσεις, όπως τεχνικές εκθέσεις και χίλια δυο 
άλλα, για να μην πω κυκλοφοριακές μελέτες και όλα αυτά. Επίσης, αν ασπαστούμε 
την εισήγηση που λέει να μεταφερθεί και να πάει σε αποθήκη, ουσιαστικά είναι μια 
υφαρπαγή μιας ξένης περιουσίας, χωρίς να το γνωρίζει καν ο ιδιοκτήτης και μπορεί 
να είναι επικίνδυνο και λέω εγώ δέκα φορές πιο επικίνδυνο και μπορεί να είναι 
κλειστό, χίλιες φορές κλειστό και εκατό φορές να προκαλεί μόλυνση, διακόσιες θα 
πω εγώ. Σ’ αυτήν την περίπτωση σκεφτείτε αν κινηθεί ο ιδιοκτήτης κατά του δήμου ή 
του συμβουλίου ή οπουδήποτε αλλού, τι μπορεί να απαιτήσει και τι μπορεί να γίνει. 
Για διαφυγόντα κέρδη κι όλα αυτά. Θα πρέπει αν δεχθούμε τη μετατόπιση να το 
γνωρίζει ο ιδιοκτήτης σε θέση στην οποία να συμφωνεί.  

Θυμίζω στους παλαιοτέρους, όσοι θυμούνται, για τη μετατόπιση ενός 
περιπτέρου, που βρισκόταν εδώ μπροστά στην πλατεία δημαρχείου για να φύγει και 
να πάει στην Εληά κάναμε μια πενταετία κι εδώ λοιπόν εμείς χωρίς να γνωρίζουμε 
καν τις διαθέσεις και τη βούληση του ιδιοκτήτη, θα μεταφέρουμε ένα περίπτερο και 
μάλιστα να το αχρηστεύσουμε; Νομίζω ότι δεν είναι φρόνιμο να προχωρήσει έτσι η 
εισήγηση αν τυχόν δεν είναι ολοκληρωμένη από όλες τις πλευρές και θεωρώ ότι 
πάσχει η εισήγηση. Δεν μπορώ να ζητήσω εγώ αναβολή του θέματος.   
Πρόεδρος: Εγώ θα προτείνω, αν θεωρείται αναγκαίο από το σώμα κι από εσάς ότι 
πρέπει να έρθει ωριμότερο, να το αναβάλλουμε.  
Ηλ.Τσαμήτρος: Μια διευκρινιστική στον κ.Μιχαηλίδη. Υπήρχε ένα περίπτερο έξω 
από το γήπεδο ακριβώς, το οποίο σηκώθηκε και μετακινήθηκε, αλλά με ποιες 
διαδικασίες; Εγώ ρωτάω με ποια διαδικασία.  
Λ.Τσαβδαρίδης: Εγώ δεν αμφισβητώ ότι μπορούμε να πάρουμε μια απόφαση σήμερα 
νόμιμη, όμως μετά από ότι ανέφερε ο κ.Μιχαηλίδης, θεωρώ κι εγώ ότι είναι σωστό να 
κληθεί κι ο ιδιοκτήτης, γιατί είναι λίγο άδικο να μην έχει ακουστεί και η δική του 
άποψη. Ας έρθει, δε χάνουμε τίποτα, το θέμα το αναβάλλουμε, να κληθεί, να βρεθεί 
και να μας πει κι αυτός τη γνώμη του. Μπορεί να συμφωνήσουμε, για να μην έχει την 
αίσθηση ότι  κάναμε κάτι ερήμην του και δεν εισακούστηκε.  
Πρόεδρος: Συμφωνείτε να δοθεί αναβολή στο παραπάνω θέμα; 
Μέλη: Ναι. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 7-11-2011 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ε. Αρχοντάκη-
Γεωργίου. 



2.- Την υπ’ αριθ. 155/2011 απόφαση του Συμβουλίου της δημοτικής Κοινότητας 
Βέροιας.  
3.- Την πρόταση του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου.  
4.- Την με αρ. πρωτ. 57328/24-10-2011 αίτηση των κατοίκων της περιοχής. 
5.- Την με αρ. πρωτ. 322/4-11-2011 έκθεση ελέγχου της Δ/νσης Δημοτικής 
Αστυνομίας. 
6.- Τις διατάξεις του Ν. Δ/τος 1044/71, που κυρώθηκε από το Ν.1487/50, όπως 
τροποποιήθηκε, αντικαταστάθηκε και συμπληρώθηκε από τις διατάξεις των άρθρων 
του Ν. 1043/80, του άρθρου 10 του Ν. 1416/84, του άρθρου 5 του Ν.1680/87, τις παρ. 
2 και 15 του άρθρου 14 του Ν.2307/95, των άρθρων 21 και 22 του Ν. 3036/2002 και 
του Ν.3648/2008. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 65,94 και 95 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Αναβάλλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 28ου θέματος «Επί 
εισήγησης Δημοτικής Κοινότητας Βέροιας για απομάκρυνση κλειστού περιπτέρου 
από την οδό Βενιζέλου 60». 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  763 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Βοργιαζίδου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Κελεσίδης  
Π. Παυλίδης  Γ. Οικονόμου  
Θ. Αγγελίνας  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  6-3-2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Χ. Σαββαΐδου 
  
  
  
  
  

 
 
 
 
 
 
 
 


